
ПРОТОКОЛ № 20

засідання постійної комісії Кіровоградської обласної ради 
з питань промисловості, підприємництва та розвитку інфраструктури

від 27 лютого 2020 року м. Кропивницький

Склад комісії – 6 осіб

Присутні:

голова постійної комісії: Мірошниченко О.С.

секретар постійної комісії: Музичук В.В.

заступник голови постійної комісії Ігнатенко В.В.

члени постійної комісії: Кожемяченко А.Г., Кириченко В.В.

Відсутні:   

члени постійної комісії: Цапюк О.Г. (у відрядженні)

Запрошені :

Ілик Роман Ігорович – генеральний директор ОКВП “Дніпро-Кіровоград”;
Рахуба  Ніна  Афанасіївна –  директор  департаменту економічного  розвитку і
торгівлі Кіровоградської обласної державної адміністрації;
Павленко  Ганна  Володимирівна –  в.о.  директора  департаменту
інфраструктури  та  промисловості  –  начальник  управління  промисловості
Кіровоградської обласної державної адміністрації;
Табалова  Інна  Павлівна –  заступника  директора  департаменту  житлово-
комунального  господарства  -  начальник  управління  економіки,  фінансів,
інвестицій та ліцензування Кіровоградської обласної державної адміністрації;
Шеремет  Сергій  Вікторович –  директор  департаменту  фінансів
Кіровоградської обласної державної адміністрації.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1. Про Стратегію розвитку Кіровоградської області на 2021-2027 роки.
Інформує: Рахуба  Ніна  Афанасіївна –  директор  департаменту  економічного
розвитку і торгівлі Кіровоградської обласної державної адміністрації.

2. Про заключний звіт про результати виконання Програми інформатизації
Кіровоградської області “Електронна Кіровоградщина” на 2017 – 2019 роки.
Інформує: Павленко  Ганна  Володимирівна –  в.о.  директора  департаменту
інфраструктури  та  промисловості  –  начальник  управління  промисловості
Кіровоградської обласної державної адміністрації.
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3. Про виконання програми енергоефективності Кіровоградської області на
2017-2020 роки за 2019 рік.
Інформує: Павленко  Ганна  Володимирівна –  в.о.  директора  департаменту
інфраструктури  та  промисловості  –  начальник  управління  промисловості
Кіровоградської обласної державної адміністрації.

4. Про  виконання  програми  впровадження  регіональних  наукових
досліджень  у  промислове  виробництво  Кіровоградської  області  на  2017-
2020 роки за 2019 рік.
Інформує: Павленко  Ганна  Володимирівна –  в.о.  директора  департаменту
інфраструктури  та  промисловості  –  начальник  управління  промисловості
Кіровоградської обласної державної адміністрації.

5. Про  виконання  обласної  комплексної  програми  з  розвитку
автомобільних доріг та безпеки дорожнього руху у Кіровоградській області
на 2018-2022 роки за 2019 рік.
Інформує: Павленко  Ганна  Володимирівна –  в.о.  директора  департаменту
інфраструктури  та  промисловості  –  начальник  управління  промисловості
Кіровоградської обласної державної адміністрації.

6. Про  внесення  змін  до  програми  енергоефективності  Кіровоградської
області на 2017-2020 роки.
Інформує:  Табалова  Інна  Павлівна –  заступник  директора  департаменту
житлово-комунального  господарства  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації  -  начальник  управління  економіки,  фінансів  інвестицій  та
ліцензування.

7. Про  внесення  змін  до  Правил  приймання  стічних  вод  до  систем
централізованого водовідведення ОКВП “Дніпро-Кіровоград”
Інформує: Ілик  Роман  Ігорович –  генеральний  директор  ОКВП  “Дніпро-
Кіровоград”.

8. Про внесення змін до  рішення обласної  ради від  10 грудня  2019 року
№ 715 “Про обласний бюджет Кіровоградської області на 2020 рік”.
Інформує: Шеремет Сергій Вікторович – директор департаменту фінансів
Кіровоградської обласної державної адміністрації
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ХІД ЗАСІДАННЯ

На  початку  засідання  заступник  начальника  відділу  організаційного
забезпечення  виконавчого  апарату  Кіровоградської  обласної  ради
Шевченко  О.А.  звернувся  до  членів  постійної  комісії  з  оголошенням  щодо
подання депутатами обласної ради електронних декларацій на сайті НАЗК.

Зокрема, було зазначено, що відповідно до вимог Закону України “Про
запобігання  корупції”  депутати  повинні  до  01  квітня  2020  року  подати
декларацію про майновий стан і доходи за підсумками 2019 року. 

Крім того, з 01 січня 2020 року набули чинності зміни до статей 46 та 52
Закону України “Про запобігання корупції”, більш докладну інформацію про
які депутати отримали електронною поштою ще у грудні минулого року (лист
обласної  ради  від  27  грудня  2019  року № 28-1892/1  “Про інформацію щодо
подання  декларації  за  2019  рік”.  Також  було  приділено  увагу  на  те  щоб
депутати здійснили перевірку терміну дії електронних ключів, про дотримання
термінів подачі декларації та перед її заповненням  звернути увагу на новації у
нормах зазначеного Закону. 

1. Слухали інформацію директора департаменту економічного розвитку і
торгівлі  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  Рахуби  Н.А.  про
Стратегію розвитку Кіровоградської області на 2021-2027 роки.

В обговоренні  виступили депутати:  Мірошниченко О.С.,  Музичук В.В.,
Кожемяченко А.Г.

Внесена пропозиція: погодити запропонований проект рішення обласної
ради “Про Стратегію розвитку Кіровоградської області на 2021-2027 роки”.

Голосували: “за” - 5 (одноголосно).
Вирішили: Прийняти висновок  № 209 (додається).

2. Слухали  інформацію в.о.  директора  департаменту  інфраструктури та
промисловості  –  начальника  управління  промисловості  Кіровоградської
обласної  державної  адміністрації  Павленко  Г. В.  про  заключний  звіт  про
результати  виконання  Програми  інформатизації  Кіровоградської  області
“Електронна Кіровоградщина” на 2017 – 2019 роки.

Внесена пропозиція: погодити запропонований проект рішення обласної
ради “Про заключний звіт про результати виконання Програми інформатизації
Кіровоградської області “Електронна Кіровоградщина” на 2017 – 2019 роки”.

Голосували: “за” - 5 (одноголосно).
Вирішили: Прийняти висновок  № 210 (додається).

Далі  член  постійної  комісії  Кириченко  В.В.  у  зв'язку  з  виробничими
обставинами залишив засідання постійної комісії.



4

3. Слухали  інформацію  в.о.  директора  департаменту  інфраструктури  та
промисловості – начальника управління промисловості Кіровоградської обласної
державної  адміністрації  Павленко  Г. В.  про  виконання  програми
енергоефективності Кіровоградської області на 2017-2020 роки за 2019 рік.

Внесена пропозиція: інформацію з даного питання взяти до відома.
Голосували: “за” - 4 (одноголосно).
Вирішили: Прийняти висновок  № 211 (додається).

4. Слухали  інформацію  в.о.  директора  департаменту  інфраструктури  та
промисловості – начальника управління промисловості Кіровоградської обласної
державної адміністрації Павленко Г. В. про  виконання програми впровадження
регіональних наукових досліджень у промислове виробництво Кіровоградської
області на 2017-2020 роки за 2019 рік.

Внесена пропозиція:   інформацію з даного питання взяти до відома.
Голосували: “за” - 4 (одноголосно).
Вирішили: Прийняти висновок  № 212 (додається).

5. Слухали  інформацію  в.о.  директора  департаменту  інфраструктури  та
промисловості – начальника управління промисловості Кіровоградської обласної
державної  адміністрації  Павленко  Г. В.  про  виконання  обласної  комплексної
програми  з  розвитку  автомобільних  доріг  та  безпеки  дорожнього  руху  у
Кіровоградській області на 2018-2022 роки за 2019 рік.

В  обговоренні  виступили  депутати:  Мірошниченко  О.С.,  Ігнатенко  В.В.,
Музичук В.В., Кожемяченко А.Г.

Внесена пропозиція: інформацію з даного питання взяти до відома.
Голосували: “за” - 4 (одноголосно).
Вирішили: Прийняти висновок № 213 (додається).

6. Слухали  інформацію   заступника  директора  департаменту  житлово-
комунального  господарства  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації -
начальника  управління  економіки,  фінансів  інвестицій  та  ліцензування
Табалової  І.П.  про  внесення  змін  до  програми  енергоефективності
Кіровоградської області на 2017-2020 роки

Внесена пропозиція: погодити запропонований проект рішення обласної
ради  “Про  внесення  змін  до  програми  енергоефективності  Кіровоградської
області на 2017-2020 роки”.

Голосували: “за” - 4 (одноголосно).
Вирішили: Прийняти висновок № 214 (додається).

7. Слухали  інформацію  генерального  директора  обласного  комунального
виробничого підприємства “Дніпро-Кіровоград” Ілика Р. І. про внесення змін до
Правил  приймання  стічних  вод  до  систем  централізованого  водовідведення
ОКВП “Дніпро-Кіровоград”.

В  обговоренні  виступили  депутати:  Мірошниченко  О.С.,  Ігнатенко  В.В.,
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Музичук В.В., Кожемяченко А.Г.
Внесена пропозиція: погодити запропонований проект рішення обласної

ради  “Про  внесення  змін  до  Правил  приймання  стічних  вод  до  систем
централізованого водовідведення ОКВП “Дніпро-Кіровоград”.

Голосували: “за” - 4 (одноголосно).
Вирішили: Прийняти висновок № 215 (додається).

8. Слухали інформацію  директора департаменту фінансів Кіровоградської
обласної державної адміністрації Шеремета С.В. про внесення змін до рішення
обласної  ради  від  10  грудня  2019  року  № 715  “Про  обласний  бюджет
Кіровоградської області на 2020 рік”.

В  обговоренні  виступили  депутати:  Мірошниченко  О.С.,  Ігнатенко  В.В.,
Музичук В.В., Кожемяченко А.Г.

Внесена пропозиція: погодити запропонований проект рішення обласної
ради “Про внесення змін до рішення обласної ради від 10 грудня 2019 року
№ 715 “Про обласний бюджет Кіровоградської області на 2020 рік”.

Голосували: “за” - 4 (одноголосно).
Вирішили: Прийняти висновок № 216 (додається).

Голова постійної комісії О.Мірошниченко

Секретар постійної комісії В.Музичук


